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P R O T O K Ó Ł  Nr 9.2020 

 

Posiedzenia    Komisji     SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

 

          odbytego w dniu  14 grudnia 2020 roku 

 

 

    w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. KRZYSZTOF POŹNIAK   -  /-/ 
 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  MARIAN  KORBIEL    -  /-/ 

 

 

Członkowie: 

 

3.   LESZEK  KONARZEWSKI   -  /-/ 

 

4.  JAN  NIEŚCIORUK     -          /-/ 
 

 

 
   

  Sporządziła :                                                     Sprawdzono 

                                                                 pod względem merytorycznym  

          14-12- 2020 /-/   .                                                           ( prowadzący obrady ) 

             (data i podpis) 
                                                                                                    /-/ Marian Korbiel 
                 14 grudnia  2020 rok 

                   (  data ) 
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Porządek posiedzenia online Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Nr 9.2020         

z dnia   14 grudnia 2020 r – godz. 11 10 
 

1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 18 grudnia 

2020 roku. 

3. Budżet na 2021 rok. 

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 18 listopada 2020 roku na działalność Wójta 

Gminy  w sprawie utrzymania czystości  na terenie Uzdrowiska Ustka        

w strefie A – ul. Wczasowa i strefy B – Orzechowo. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2020. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 
 

  W posiedzeniu online, któremu przewodniczył Krzysztof Poźniak  –   

Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy, Pani Jadwiga Dic Skarbnik Gminy, Pani Dagmara 

Aleksandrowicz Sekretarz Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Poźniak, o godzinie 11 15 otworzył online 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu online uczestniczy 4  radnych, 

co wobec składu Komisji wynoszącego 4 radnych stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie elektroniczne ww. 
porządek obrad:                        
 

 

Głosowało  -  4 

 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła ww. porządek 
obrad. 

 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 
 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

 

Ad.1.               Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie elektroniczne: 

 

 

Protokół Nr 8.2020 z dnia  23 listopada 2020 roku 

 

 

Głosowało  -  4 

 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 8.2020 

bez  uwag. 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 
 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  
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Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady                     

w dniu  18 grudnia 020 roku. 

 
 
 
 
Krzysztof Poźniak   Przewodniczący Komisji 
- w związku z tym, iż skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest tożsamy jak 

Komisji Rewizyjnej, na Komisji nie będą ponownie omawiane projekty uchwał, 

ponieważ szczegółowo zostały omówione na Komisji Rewizyjnej.  

 

 

 

Stwierdzam, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała 
pozytywnie następujące projekty uchwał: 
 
 
 
 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Ustka na lata 2021 –2025; 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Ustka na lata 2021 –2023; 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywanie Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ustka na 2021 rok; 
 

 

 projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ustka na 2021 rok; 
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 projekt uchwały w sprawie dopłat do ceny 1 m3 
odprowadzanych ścieków; 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  przekazania do zaopiniowania do 
organu regulacyjnego projektu regulaminu dostarczania wody                       
i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Ustka; 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ustka 
na 2020 rok; 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ustka na 2020 rok; 
 

 

 projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy, które                  
w 2020 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz 
ustalenie planu tych wydatków; 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Rowy; 

 

  

 

Ad. 3.              Budżet na 2021 rok. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2021 –2029; 
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Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji 

- na poprzedniej Komisji Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekty uchwał 

dot. WPF i budżetu.  Czy są pytania i uwagi?  

Treść autopoprawki stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji  poddał pod 

głosowanie elektroniczne  ww. projekt uchwały. 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. projekt uchwały. 
 

 
 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 

 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ustka na 
2021 rok; 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji  poddał pod 

głosowanie elektroniczne  ww. projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. projekt uchwały. 
 

 
 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 

 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji  

 - w związku z tym, iż o  godz. 11 30 przybędzie skarżący pkt 4  w sprawie  

rozpatrzenie skargi z dnia 18 listopada 2020 roku na działalność Wójta Gminy  

w sprawie utrzymania czystości  na terenie Uzdrowiska Ustka w strefie A – ul. 

Wczasowa i strefy B – Orzechowo zostanie rozpatrzony jako ostatni tj. Nr 6. 

 

 

Komisja przyjęła przez aklamację powyższe. 
 
 
 
 
Ad. 4.  Sprawozdanie komisji z działalności za  rok 2020. 

 

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji  

 wszyscy radni otrzymali  sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 

rok. Czy są pytania i uwagi? 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji  poddał pod 

głosowanie elektroniczne  : 

 

 

 Sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2020. 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. sprawozdanie stanowiące zał. Nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 

 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Ad. 5.  Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2021. 

 

 

 

Krzysztof Poźniak  Przewodniczący Komisji  

 czy są pytania i uwagi do przedłożonego planu pracy  Komisji na 2021 

rok? 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji  poddał pod 

głosowanie elektroniczne  : 

 

 

 Plan pracy Komisji na 2021 rok; 

 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. Plan pracy komisji stanowiący zał. Nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

 

ZA (4) 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Ad. 6.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję skierowaną 
do Komisji celem zapoznania. 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących  pism; 
 

1. Pismo właścicieli nieruchomości  w Wytownie z prośbą o przeznaczenie 

w planie działki Nr 417 zabudowę mieszkaniową jednorodzinną , zgodnie ze 

studium uwarunkowań   i zagospodarowania przestrzennego gminy. 
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2. Pismo Stowarzyszenia Właścicieli Domków Letniskowych w Rowach                  

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

miejscowości Rowy z zabudowy  letniskowej na zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. 

  

3. Sprawozdanie Rady Seniorów z działalności za 2020 rok. 

 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

wniosek Sołtysów dotyczący podwyżki diet -  Pani Wójt przedstawiła informację 

w zakresie dochodów pozyskiwanych przez Sołtysów  (inkaso za podatki                  

i opłaty) oraz wysokości diet Sołtysów z gmin ościennych. Poinformowała, iż                 

w budżecie gminy na 2021 rok  zostały zaplanowane środki na zwiększenie 

ryczałtu  o 100 zł tj. z kwoty 250 zł na 350 zł.  

 

 

Komisja przyjęła przez aklamację wniosek dotyczący zwiększenie 

ryczałtu diet Sołtysów o 100 zł . 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

-  temat do przeanalizowania tj.: zgłaszają się inwestorzy z zewnątrz, którzy są 

zainteresowani kupnem nieruchomości od rolników.  Jeden z inwestorów 

zainteresowany jest utworzeniem osiedla w obrębie geodezyjnym Dębina , na 

którym utworzono by działki  o wielkości od 400 do 500 m. Plany gminne 

uwzględniają działki o pow. 1000 m. 

 

 

Komisja podtrzymuje stanowisko w zakresie wielkości działek 

zgodnie z planem tj. o pow. 1000 m. 
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Ad. 7.      Rozpatrzenie skargi z dnia 18 listopada 2020 roku na  

   działalność Wójta Gminy  w sprawie utrzymania  

   czystości  na terenie Uzdrowiska Ustka w strefie A – ul. 

   Wczasowa i strefy B – Orzechowo. 

 

Na obrady Komisji przybył skarżący 

 

Pan /*/  

- przedstawił wyjaśnienia  w zakresie złożonej skargi i dołączył kopie pism 

dotyczących przedmiotowej skargi . 

 

Przewodniczący Komisji podziękował Panu Stopnickiemu za wyjaśnienia. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- wyjaśnię kilka kwestii, które poruszył skarżący. Orzechowo - kwestia 

parkowania samochodów  wzdłuż drogi powiatowej. Faktem jest, że nie ma tam 

żadnego parkingu, pobocza  i bezpieczeństwo p.poż jest bardzo wątpliwe. 

Jestem po rozmowach z Nadleśniczym, który zaproponował wylesienie,                           

a Gmina miałaby zorganizować parking.  Gmina nie jest zainteresowana takim 

rozwiązaniem z uwagi na duże koszty realizacji tego przedsięwzięcia, które 

służyłoby mieszkańcom Ustki i okolic. W wyniku prowadzonych rozmów, 

prawdopodobnie Nadleśnictwo wykona parking  leśny, a Gmina postawiłaby 

TOTOI i kosze na śmieci. W związku z takim działaniem poprawiłby się 

wizerunek turystyczny Gminy. Następnym partnerem jest Zarząd Dróg 

Powiatowych  - parkowanie samochodów wzdłuż drogi powiatowej. Jest 

możliwość przykrycia rowu i wykonania pasa terenu do parkowania 

samochodów równolegle do jezdni. W tej kwestii Nadleśnictwo prowadzi 

rozmowy z Zarządem Dróg Powiatowych i być może zostaną utworzone 

dodatkowe miejsca parkingowe na ok 50 samochodów. 

Drugim tematem jest zaśmiecanie. Wyjaśniam, iż wszystkie miejsca publiczne, 

które są własnością gminy ujęte są umową z PGK na sprzątanie. Te śmieci, które 

faktycznie znajdowały się przy ulicy były uprzątnięte.  Natomiast pracownicy 

PGK nie mają w swoim zakresie  obowiązków zbierania wszystkiego, co 
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znajduje się dookoła koszy i na terenach stanowiących czyjąś własność. Ja 

chodzę po tym terenie i śmieci nie widzę.  

 

 

Komisja zbadała skargę na działalność Wójta złożoną przez Pana /*/ z dnia 

18 listopada 2020 roku  w sprawie utrzymania czystości na terenie Uzdrowiska 

Ustka w strefie A – ul. Wczasowa i strefy B – Orzechowo. 

Komisja wysłuchała wyjaśnień skarżącego i zapoznała się z wyjaśnieniami 

Pani Wójt .  

 

Po szczegółowym rozpatrzeniu przedmiotowej skargi, Komisja 

wypracowała Stanowisko uznające skargę Pana /*/ za bezzasadną. 

Niniejsze Stanowisko Komisji zostanie odczytane na Sesji Rady 

Gminy Ustka. 

Treść Stanowiska Komisji stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

   

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie 

elektroniczne  ww. Stanowisko : 

 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła Stanowisko 
Komisji. 
 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

ZA (4) 
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Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

 

  

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                  

o godz.  11 50   zamknął  posiedzenie online Komisji Rady Gminy.  

 

 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 

 

 

 

               Przewodniczył: 

Protokołowała          Przewodniczący Komisji 

/-/Grażyna Frankiewicz                            /-/   Krzysztof Poźniak 

 

 

 
 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy. 

 

 

 


